
1 
 

Zápisnica 27/2020 

zo zasadnutia vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 6. októbra 2020 /on‐line/ 

 

 

Členovia vedenia fakulty: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Milan Polakovič, CSc.; 

prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; Ing. Alena Michalová 

Prizvaní: 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, CSc.; Bc. Ing. Anton Lysý (CHEM) 

 

 

PROGRAM: 

 

Pravidelné body rokovania: 

A. Kontrola úloh (Michalová) 

B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Michalová, Gatial) 

 

1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID‐19 a obnovením núdzového stavu a 

prechodom na dištančné vzdelávanie na STU (dekan, prodekani, tajomníčka) 

2. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych a doktorandských študijných 

programov (Reháková) 

3. Ankety študentov (Reháková) 

4. Pravidlá hodnotenia pedagogickej činnosti (Reháková) 

5. Informácia o príprave nových pravidiel hodnotenia vedeckovýskumnej činnosti 

(Polakovič) 

6. Plán činností na zabezpečenie propagácie fakulty včítane ekonomických nákladov (Drtil) 

7. Informácia o zavádzaní nových akreditačných štandardov na FCHPT a na STU (Polakovič, 

Reháková) 

8. Rozličné 

 

A. Kontrola úloh  

Kontrola termínovaných úloh je zaevidovaná v osobitnom zozname uznesení aj s poznámkami 

k ich plneniu. 

 

B. Aktuálne informácie o projekte Accord 

Prodekan Lakatoš informoval, že včera odišli materiály na riadiaci orgán projektu. Do konca 

roka materiály určite nebudú podpísané. Dnes je termín na PHZ na zariadenie študentských 

laboratórií. Mobiliár sa zatiaľ nerieši. 
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Bod 1. Aktuálne otázky  a úlohy  v  súvislosti  s  COVID‐19  a obnovením núdzového  stavu  a 

prechodom na dištančné vzdelávanie na STU 

Tajomníčka fakulty a tiež prizvaná Ing. Karatini komentovali počty zamestnancov v súvislosti 

s nástupom  do  práce  ohľadne  kontaktu  s vírusom  COVID‐19.  Vírusové  ochorenie  sa  šírilo 

najmä medzi študentami niektorých oddelení aj keď nie vo veľkom počte. Zamestnanci ohlásili 

kontakt s nákazou a postupovali v zmysle pokynov lekára resp. ÚVZ – išlo o minimálny počet, 

ktorý  neovplyvnil  chod  fakulty.  Riadiaci  pracovníci  informovali  zamestnancov  o pokynoch 

vedenia fakulty, krízového štábu a príkazoch dekana ohľadne postupov pri zistení kontaktu 

s vírusom  resp.  ohľadne  postupov  pri  dodržiavaní  protiepidemiologických  opatrení.  Dekan 

fakulty  a  tajomníčka  fakulty  informovali  o  opatreniach  v rámci  protiepidemiologických 

opatrení,  o prijatých hygienických  prevádzkových  opatreniach  v rámci  fakulty  a  o  internej 

komunikácii s riadiacimi pracovníkmi v tejto súvislosti. 

 

Bod 2.  Ďalšie  podmienky  prijatia  na  štúdium  inžinierskych  a  doktorandských  študijných 

programov 

Prodekanka Reháková informovala: 

‐ že  predložené materiály  nemenia  podmienky  na  štúdium  Ing.  študijných  programov, 

keďže potrebné zmeny boli realizované minulý rok 

‐ komentovala  jednotlivé  termíny  a  počty  študentov  na  jednotlivé  inžinierske  študijné 

programy 

‐ v  PhD.  štúdiu  sú  upravené  podmienky  smerom  k  zvýšeniu  kvality,  podmienky  sú 

prísnejšie pri hodnotení priemeru výsledkov skúšok 

‐ uviedla, že počty PhD. študentov na jednotlivé študijné programy vyplývajú zo Smernice 

z roku 2015 v zmysle jej dodatkov, z ktorých posledný bol spracovaný v roku 2019. 

Vedenie  fakulty  berie  materiály  a  informácie  na  vedomie  a  odporúča  ich  predloženie  na 

Predsedníctvo Akademického senátu FCHPT STU. 

 

Bod 3. Ankety študentov 

Prodekanka  Reháková  uviedla  informáciu  o  anketách  študentov,  upozornila  na  zmeny 

v hodnoteniach a tiež na situáciu, že najlepšie a najhoršie hodnotené predmety sú často tie 

isté.  Študenti  upozorňovali  na  viaceré  problematické  body  v komentároch  napr.  ohľadne 

prístupu  učiteľov,  komunikácie,  náročnosti  štúdia  a  názoru  na  vybavenie  laboratórií  ap. 

S výsledkami  ankiet  študentov  sa  bude  ďalej  pracovať  aj  v  spolupráci  s riaditeľmi  ústavov 

najmä v oblasti hospitačnej činnosti.  

V ak. roku 2019/2020 sa uskutočnilo niekoľko ankiet, v ktorých respondenti hodnotili kvalitu 

pedagogického procesu. Najskôr to bola elektronická anketa v AIS k ZS 2019/2020. Výhodou 

ankiet  v AIS  je  možnosť  vyjadrenia  sa  ku  všetkým  predmetom  a  ich  formám  (prednášky, 

cvičenia,  laboratórne  cvičenia)  hodnotením  stupňa  kvality,  ale  aj  slovnými  pripomienkami 

k vyučovaciemu procesu i vyučujúcim. Nevýhodou je, napriek niekoľkým výzvam na vyplnenie 

ankety,  tradične  nízke  percento  respondentov.  Požiadavka  na  väčšiu  flexibilitu  a  zlepšenie 

evaluácie  pomocou  ankiet  v AIS  bola  diskutovaná  na  spoločnom  webovom  stretnutí 
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prodekanov  fakúlt  STU a poskytovateľov  služieb AIS  začiatkom LS 2019/2020. Zrealizovaná 

bola  anketa  k  hodnoteniu  dištančnej  výučby  na  FCHPT  STU  pomocou  Google  formulárov. 

Dištančné  štúdium  a  prácu  študentov  končiacich  ročníkov  hodnotili  zo  svojho  pohľadu  aj 

vedúci  záverečných  prác.  Spätná  väzba  bola  využitá  na  modifikáciu  a  zlepšenie 

najnaliehavejších  aspektov  dištančnej  výučby.  Výsledky  boli  bezprostredne  zverejnené  na 

stránke študijného oddelenia. 

Anketu s podobným zameraním zrealizovala na konci apríla na vzorke študentov FCHPT aj STU, 

niektorí študenti FCHPT sa zapojili aj do prieskumu k dištančnému vzdelávaniu, ktorý vykonala 

ŠRVŠ. Koncom mája  sa uskutočnil  prieskum CHEM Spolku  študentov  FCHPT,  v ktorom bola 

zaradená aj časť týkajúca sa dištančnej výučby v období marec – máj 2020. 

Vedenie fakulty berie informácie na vedomie a bude s nimi ďalej pracovať. 

 

Bod 4. Pravidlá hodnotenia pedagogickej činnosti 

Prodekanka  Reháková  uviedla,  že  v tomto  materiáli  sa  dopĺňajú  existujúce  pravidlá  pre 

získanie  údajov  potrebných  pre  porovnanie  pedagogických  výkonov  ústavov,  oddelení  a 

samostatných oddelení, na ktorých pôsobia pracovníci zabezpečujúci pedagogický proces. 

Získanie údajov je potrebné aj pre účely delenia prostriedkov z dotácie Ministerstva školstva, 

vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky na pracoviská fakulty. Upozornila na diskutovanú 

zmenu ‐ ak sú v bakalárskom alebo inžinierskom štúdiu na prednášku, cvičenie, laboratórne 

cvičenie alebo projekt zapísaní menej ako 3 (2? – na diskusiu) študenti a predmet sa vyučuje 

vo svetovom jazyku, do pedagogických výkonov sa započíta 0,5 skupiny. Pravidlá hodnotenia 

pedagogických  výkonov  pracovísk  Fakulty  chemickej  a  potravinárskej  technológie  STU 

v Bratislave v znení dodatku č. 2 nadobúdajú platnosť a účinnosť po schválení v Akademickom 

senáte FCHPT STU. 

Vedenie fakulty materiál berie na vedomie a odporúča predložiť Kolégiu dekana a následne AS 

FCHPT STU: 

 

Bod 5. Informácia o príprave nových pravidiel hodnotenia vedeckovýskumnej činnosti 

Prodekan  Polakovič  uviedol  základné  princípy  zmien  existujúcich  pravidiel,  ktoré  budú  vo 

väčšej miere  odrážať  zásluhovosť  pracovísk  na  získaní  dotácie MVVMaŠ  výsledkami  svojej 

práce a tiež aj zmeny v metodike delenia dotácie MVVMaŠ na univerzity v roku 2020. To sa 

prenesie aj do následného prerozdeľovania dotácie na jednotlivé pracoviská so zohľadnením 

ich  podielu  na  výkonnosti  fakulty.  V  hodnotiacich  kritériách  navrhuje  zmenu  doterajšieho 

pomeru 50:30:20 pri  započítavaní publikácií,  grantov a  citácií  na pomer 65:25:10,  s  čím  sa 

vedenie  fakulty  stotožnilo.  Tiež  navrhuje  zmeniť  pomer  započítavania  kvality  a  kvantity 

publikácií  z pomeru  70:30  na  pomer  80:20  resp.  až  90:10  a  započítavanie  citácií  iným 

spôsobom. 

Materiál bude najprv ďalej diskutovaný v rámci Kolégia dekana. 

 

Bod 6.  Plán  činností  na  zabezpečenie propagácie  fakulty  včítane ekonomických nákladov 

Prod. Drtil informoval, že aktuálne sa pripravuje plán propagačných akcií a podujatí na úrovni 



4 
 

STU a následne  sa budú plánovať aktivity na úrovni  fakulty.  Z tohto dôvodu bol  tento bod 

v oblasti zámerov fakulty v propagačnej oblasti ako aj ich rozpočtu preložený na nasledujúce 

vedenie. 

 

Bod 7. Informácia o zavádzaní nových akreditačných štandardov na FCHPT a na STU 

Prodekan Polakovič a prodekanka Reháková prezentovali informáciu a uviedli okrem iných 

informácii etapy zavádzania štandardov: 

1. Účinnosť štandardov od 1. 9. 2020 

2. Nové žiadosti o akreditáciu študijných programov od 1. 9. 2020 do 31. 12. 2020, potom 

len v nových odboroch 

3. Zosúladenie vnútorných predpisov vysokých škôl so štandardami do 1. 9. 2022 

4. Prvé „akreditácie“ vnútorného systému škôl do konca 2024 

5. Druhé „akreditácie“ vnútorného systému do konca 2030. 

Prezentácia bude predložená ako informácia na Kolégiu dekana. 

 

Bod 8.Rôzne 

Dekan fakulty informoval: 

‐ o diskusii ohľadne novelizácie Pracovného poriadku STU v oblasti home office a v ďalších 

bodoch 

‐ o odložení novelizácie štatútu STU z dôvodu diskusie o novej definícii akademickej obce na 

STU a o ďalších bodoch napr. určovanie počtu zamestnancov na fakultách 

‐ o príprave  zabezpečovania  vnútorného  systému  kvality  na  STU  v  zmysle  nových 

akreditačných štandardov 

 

Tajomníčka fakulty: 

‐ informovala o prevádzke Vyhní a o údržbe zariadenia počas covid‐odstávky 

‐ informovala o ukončení rekonštrukcie a zariadenia miestnosti č. 157 v rýchlom tempe po 

jej odblokovaní, prezentovala fotografie a informovala o zámere zrealizovať rekonštrukciu 

priľahlej kuchynky 

‐ informovala  o príprave  projektu  rekonštrukcie  kotolne  a  o ďalších  zámeroch  v oblasti 

údržby Novej  budovy  a  plánovaných  rekonštrukciách,  o príprave  VO  EPS,  kde  požiadala 

o posudky odborníkov na projekt a tiež o súhlase kvestora s realizáciou obstarávania EPS 

rektorátom, ak fakulta o to požiada 

 

Prof. Lukeš: 

‐ informoval o plánovanom zasadnutí AS pravdepodobne on‐line formou 

 

Prodekanka Reháková: 

‐ informovala o príprave on‐line ŠVK, kde vznikol problém so sponzormi, ktorí odstupovali, 

keďže nebude prezentácia, zostáva záštita MŠVVaŠ 

‐ uviedla prípravu formuláru na nahlásenie projektového zámeru 
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‐ informovala  o možnosti  resp.  zámere  prijať  na  30  percentný  úväzok  administrátora 

v súvislosti so štrukturálnymi fondmi 

 

Ing. Lysý: 

‐ informoval,  že  študenti  nie  sú  spokojní  s tým,  že  niektorí  pedagógovia  neumožňujú 

nahrávanie prednášok a tiež, že počas on‐line výučby neodpovedajú na otázky študentov 

 

 

Bratislava, 6. októbra 2020 

 

Zápis: 

Ing. Alena Michalová, v. r. 

tajomníčka fakulty 

 

Overil: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan fakulty 

 

 


